



1st October 2017

Dear Parents,

We would like to inform you that we are planning to hold a parents meeting. This is in order to discuss the general progress of your child. The parents meeting will take place on Saturday 7th October from 11:00 am –1:00 pm.

We stress it is essential that the appointments are made by Thursday 5th October, so that both yourselves and teachers can organise their time. Appointments can be made by either calling the school numbers **44280700 - 44280744**, or coming into school and making appointments with the receptionists.

Due to the expected high numbers of parents attending, appointments will be restricted to 10 minutes. Teachers will be happy to re-arrange for another appointment after school hours (Sunday-Thursday 1.30 pm- 2.30 pm) if you feel it is required.

If your child attends classes in the Knowledge Centre, please make sure you meet with the K.C teachers.

Shuja Uddin

Principal of AMAB

التاريخ: 1/10/2017

السادة أولياء الأمور الكرام ،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وبعد:

نودّ إعلامكم بأننا بصدد عقد اجتماع لأولياء الأمور، وذلك للوقوف على مدى تطور أبنائنا الطلبة. سيعقد هذا الاجتماع يوم السبت الموافق 2017/10/7 من الساعة 11:00 صباحًا إلى الساعة 1:00 ظهرًا.

نؤكد ضرورة تحديد المواعيد في موعد أقصاه الخميس الموافق 10/5، وذلك بالاتصال على أحد الرقمين الآتيين: **44280700 - 44280744** أو عن طريق الحضور إلى المدرسة وتحديد المواعيد بالتنسيق مع موظفي الاستقبال.

وستكون مدة الاجتماع (10) دقائق لكل ولي أمر مع كل معلم، وذلك نظرًا لتوقع حضور عدد كبير من أولياء الأمور. وسيكون المعلمون سعداء لتحديد موعد لاحق لمقابلتكم بعد انتهاء ساعات الدوام المدرسي (الأحد – الخميس 1:30 – 2:30) عند حاجتكم إلى ذلك.

ويرجى التأكد من مقابلة مدرّسي مركز المعرفة إذا كان ابنك يتلقى دعمًا من قبل مدرّسي هذا المركز.

وتقبلوا فائق التقدير والاحترام،،،

شجاع الدين

مدير أكاديمية المها للبنين

